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GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 12. redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 11. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 3. 6. 2020, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 12. 
redni seji, dne 23. 9. 2020, sprejme  

ZAPISNIK 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 3. 6. 2020, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka, Doma Kulture v 
Cerkvenjaku.  

  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Zorko, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, 
Primož Čuček, Denis Ploj. 

 

3.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Simona Firbas – predsednica Nadzornega odbora 
Občine Cerkvenjak, Olaf Grbec – zunanji sodelavec Regijske pisarne OKS Moravske 
Toplice. 

 

ODSOTNI: 

Franc Fekonja – član Občinskega sveta. 

 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 6 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda, na katerega člani Občinskega 
sveta niso podali pripomb in ga dal na glasovanje. Predlagal je, da se točka 7 - Odlok 



 

o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Cerkvenjak, prestavi na 4. točko 
dnevnega reda. 

 

SKLEP ŠT. 78 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 10. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepov 4. dopisne seje Občinskega sveta. 
4. Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Cerkvenjak. 
5. Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna 

Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
6. Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
7. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2020. 
8. Pravilnik o dodeljevanju nepovratnih finančnih sredstev za izgradnjo 

malih komunalnih čistilnih naprav in hišnih prečrpališč v Občini 
Cerkvenjak. 

9. Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2020. 
10. Sklep o imenovanju člana sveta območne izpostave Javnega sklada 

Republike Slovenije za kulturne dejavnosti Lenart. 
11. Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del parcele številka 533/3, k.o. 543 Župetinci v 
občini Cerkvenjak (ID 1586). 

12. Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2019. 
13. Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2019. 
14. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

  

Ad 2)  Potrditev sklepov 10. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 10. redne seje Občinskega 
sveta in sprejeli  



 

 

SKLEP ŠT. 79 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 11. redni seji, dne 3. 6. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 10. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 29. 1. 2020, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Potrditev sklepov 4. dopisne seje Občinskega sveta. 
 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 4. dopisne seje Občinskega 
sveta in sprejeli  

SKLEP ŠT. 80 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 11. redni seji, dne 3. 6. 2020, sprejme Sklep o potrditvi sklepa 4. dopisne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 5. 3. 2020, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  



 

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 4)   Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v Občini 
Cerkvenjak. 

 
 
 
Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da se je pred sejo sestal Odbor za negospodarske 
javne službe, ki je obravnaval osnutek Odloka o sofinanciranju letnega programa 
športa v Občini Cerkvenjak ter predal besedo g. Olafu Grbecu, zunanjemu sodelavcu 
Regijske pisarne OKS Moravske Toplice in predsedniku Odbora za negospodarske 
javne službe, g. Andreju Kocbeku. 
 
 
G. Olaf Grbec – zunanji sodelavec Regijske pisarne OKS Moravske Toplice, ki je odlok 
tudi pripravil je pojasnil, da je predlagani odlok dokument, ki ga zahteva Zakon o 
športu, sprejet leta 2017. Le-ta nalaga občinam, da sprejmejo nove odloke o 
sofinanciranju letnega programa športa. Pojasnil je tudi, da je v januarju 2020, na 
občini bil izveden inšpekcijski nadzor nad izvajanjem letnega programa športa. Pri 
nadzoru je bilo ugotovljeno, da občina nima sprejetega novega odloka v skladu z 
Zakonom o športu. Občina ima trenutno veljaven Pravilnik o sofinanciranju programov 
športa iz leta 2013, kar ni skladno z veljavno zakonodajo. Predstavil je vsebino in 
sestavo predlaganega odloka, ki je usklajen z Zakonom o športu in je pogoj za 
sprejem letnega programa športa, pripravo in izvedbo razpisa ter imenovanje komisije. 
Pogoji in merila so sestavni del odloka in so prilagojeni dejanskemu stanju športa v 
občini in sočasno zadoščajo zahtevam inšpekcijskega nadzora. 
 
G. Andrej Kocbek – predsednik Odbora za negospodarske javne službe pove, da se je 
odbor sestal na 3. seji, ki je bila pred sejo OS in obravnaval predlagani predlog 
Odloka. Ugotavlja se, da je prioriteta novega zakona sofinanciranje programov mladih 
selekcij in strokovnega kadra ter predstavil problematiko domačih društev, ki se s tem 
soočajo ter pojasnil, da bo merila možno prilagoditi posameznemu razpisu. Glede na 
rok v zapisniku o inšpekcijskem nadzoru, je Odbor sprejel sklep in podal predlog, da 
se odlok potrdi v prvi obravnavi na osnovi 68. člena Poslovnika Občinskega sveta. 
Opozori tudi na določilo v predlaganem odloku, da mora društvo imeti registrirano 
dejavnost za opravljanje športne dejavnosti, v kolikor želi sofinanciranje iz razpisa. 
Predstavil je tudi izvedbo razpisa za sofinanciranje programov športa za leto 2020. 
 
 
 
Razprava: 
V razpravi sta sodelovala: mag. Mirko Žmavc in Denis Ploj. 
 



 

 
 
 

Po razpravi je župan Marjan Žmavc na osnovi 68. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Cerkvenjak, podal predlog, da Občinski svet glede na nujnost zadostitve 
zahtevam inšpekcijskega nadzora, sprejme Odlok o sofinanciranju letnega programa 
športa v prvi obravnavi. 

 

SKLEP ŠT. 81 

Na podlagi 16. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17; v nadaljevanju; 
ZŠpo-1), Resolucije o nacionalnem programu športa v Republiki Sloveniji za 
obdobje 2014-23, (Uradni list RS, št. 26/14; v nadaljevanju; NPŠ) in 15. člena 
Statuta Občine Cerkvenjak, (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/2016) je 
Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 11. redni seji dne, 3. 6. 2020 sprejel, 
Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Cerkvenjak. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo  6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 5) Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa 
proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2019. 

 
 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsednici Nadzornega odbora ge. Simoni 
Firbas, da poda poročilo o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2019. 
 
 



 

Ga. Simona Firbas je podala poročilo o pregledu Zaključnega računa proračuna 
Občine Cerkvenjak za leto 2019, ki so ga člani obravnavali na 6. redni seji NO. 
Poročilo je bilo  članom OS posredovano pred sejo. Pove, da Nadzorni odbor po 
pregledu zaključnega računa ni ugotovil nepravilnosti in podal pozitivno mnenje k 
Zaključnemu računu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
 
 
Ob 17.41 uri se seje udeleži član OS, g. Primož Čuček. 
 
 
Razprava: / 
 
 
Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), se Občinski svet občine Cerkvenjak na svoji 11. redni seji, dne 
3. 6. 2020, seznani s poročilom Nadzornega odbora Občine Cerkvenjak o 
pregledu Zaključnega računa Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
 
   
 
Ad 6)  Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2019. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je s pomočjo powerpoint predstavitve podala obrazložitev 
Zaključnega računa proračuna Občine Cerkvenjak. Seznanila je člane OS o 
podaljšanem roku za oddajo in sprejem Zaključnega računa, ki je zaradi epidemije 
koronavirusa bil podaljšan - za oddajo do  31. 5. 2020 in za sprejem na Občinskem 
svetu, do 15. 6. 2020. 
Predstavila je vsebino zaključnega računa in realizacijo proračuna po programski 
klasifikaciji in realizaciji investicij ter načrta razvojnih programov. 
 
 
Razprava:  
 
V razpravi so sodelovali: Franc Zorko, Andrej Kocbek, Primož Čuček in Denis Ploj. 
 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 82 

Na podlagi tretjega odstavka 98. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Uradni list 
RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 
96/15 – ZIPRS1617 in 13/18) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), je Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 11. redni seji, dne 3. 6. 2020, sprejel Zaključni račun proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2019, v vsebini kot je predlagan. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772


 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 7)  Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2020. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2020, njegov pomen in vsebino. Pojasnila je, da je Občinski svet v 
decembru 2019 sprejel proračun za leto 2020, Vlada RS pa je v času epidemije 
koronavirusa zvišala povprečnino, kar za našo občino pomeni višji prihodek za 
86.558,00 €. S powerpoint predstavitvijo je predstavila spremembe pri prihodkih in 
odhodkih na posameznih postavkah, kar je podrobneje opisano tudi v obrazložitvi v 
gradivu. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Francu Bratkoviču, članu Komisije za 
proračun, da poda obrazložitev glede odločitve Komisije za proračun, ki je predlog 
Odloka o rebalansu proračuna tudi pregledala. 
 
G. Franc Bratkovič je povedal, da so člani Komisije za proračun predlog Odloka o 
rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak 2020, obravnavali na 4. seji in rebalans 
podprli ter ga Občinskemu svetu predlagajo v sprejem in realizacijo. 
 
Župan Marjan Žmavc, je člane OS seznanil z idejno zasnovo za razširitev pokopališča, 
ki je članom OS v papirni obliki bila predložena na vpogled na seji. Glede investicije 
izgradnje pločnika proti Stanetincem pa pojasni, da smo s strani DRSI dobili 
informacijo, da bodo rekonstrukcijo ceste izvajali, zato je z rebalansom potrebno 
zagotoviti tudi sredstva za izgradnjo pločnika, ki ga bo občina izvedla sočasno. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da se bo pločnik nadaljeval ob že obstoječem pločniku, 
zgradila se bo tudi javna razsvetljava ter obnovilo križišče pri Tušakovi vili. Prvotno pa 
bo potrebno urediti lastništvo z go. Paluc, v nasprotnem primeru DRSI ne bo pristopila 
k rekonstrukciji ceste. 



 

 
Razprava:  
 
V razpravi so sodelovali: Franc Zorko, Simona Firbas, mag. Mirko Žmavc, Irena Kozar, 
Andrej Kocbek in Primož Čuček. 
 
 
Člani OS so razpravljali o potrebi asfaltiranja odseka ceste (Kostanjevec, Govedič) in 
zavzeli stališče, da bo v prihodnje o tem potrebno razmišljati. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 83 

Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 13/18), 29. člena Zakona 
o lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-
ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in  11/18 – ZSPDSLS-1), 63. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 11. redni seji, dne 3. 6. 2020, sprejme Odlok o rebalansu 
proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2020, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 8) Pravilnik o dodeljevanju nepovratnih finančnih sredstev za 
izgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav in hišnih prečrpališč v 
Občini Cerkvenjak. 

 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je predlagana sprememba pravilnika zaradi novosti 
sofinanciranja hišnih prečrpališč (HČP) in predstavil namen in potrebo tovrstnega 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457


 

sofinanciranja. Predlaga se sofinanciranje v višini 50% investicije, vendar največ 
1.000,00 €. Po spremembi pravilnika bo v juniju objavljen razpis za sofinanciranje 
MKČN in HČP. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi je sodeloval mag. Mirko Žmavc. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 84 

Na podlagi 29. in 65. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 
– uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 
11/18 – ZSPDSLS-1 in 30/18), 8. in 34. člena Odloka o načinu opravljanja lokalne 
gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode v Občini Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin-UGSO, št. 
51/2013) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/2016) je občinski 
svet Občine Cerkvenjak na svoji 11. redni seji dne, 3. 6. 2020, sprejel Pravilnik o 
dodeljevanju nepovratnih finančnih sredstev za izgradnjo malih komunalnih 
čistilnih naprav in hišnih prečrpališč v Občini Cerkvenjak, v vsebini kot je 
predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 9)  Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2020. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsedniku Komisije za nagrade in priznanja, 
g. Franciju Zorko. 
 



 

 
G. Franc Zorko, predsednik Komisije za nagrade in priznanja Občine Cerkvenjak, je 
povedal, da je komisija objavila javni razpis za podelitev nagrad in priznanj Občine 
Cerkvenjak. Na razpis so pravočasno prispele 3 pobude, katere je komisija 
obravnavala. En pobudnik je bil pozvan k dopolnitvi vloge in to tudi storil. Komisija je 
sprejela sklep, s katerim predlaga podelitev priznanj, kot je navedeno v sklepu v 
gradivu. 
 
 
 
Razprava: 
/ 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 85 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO 
in 76/16 – odl. US), 6. in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 11. redni 
seji, dne 3. 6. 2020, sprejme Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine 
Cerkvenjak v letu 2020, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas NE   

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo  6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 
Ad 10) Sklep o imenovanju člana sveta območne izpostave Javnega sklada 

Republike Slovenije za kulturne dejavnosti Lenart. 
 
 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4692
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-3347
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-3437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-2763
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-3221


 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Ireni Kozar, predsednici Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Občine Cerkvenjak. 
 
 
Ga. Irena Kozar – predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Občine Cerkvenjak, je povedala, da se je komisija sestala in obravnavala pobudo, 
podano s strani KD Cerkvenjak, za imenovanje g. Danija Zorka, za člana Sveta OI 
JSKD Lenart. Predlog je komisija potrdila in sprejela sklep, da se v Svet območne 
izpostave JSKD Lenart imenuje Danijel Zorko. 
 
 
Razprava: 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 86 

Na podlagi 27. člena Akta o ustanovitvi Javnega sklada Republike Slovenije za 
kulturne dejavnosti (Uradni list RS, št 72/10) in 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 11. redni seji, dne 3. 6. 2020, sprejme Sklep o imenovanju 
člana sveta območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne 
dejavnosti Lenart, v vsebini kot je predlagan. Za člana sveta OI JSKD Lenart se 
imenuje Danijel Zorko. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 11) Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega 

zemljišča pri posamični poselitvi za del parcele številka 533/3, k.o. 
543 Župetinci v občini Cerkvenjak (ID 1586). 

 
 



 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
 
Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila, da je OS v lanskem letu sprejel Odlok o stroških 
lokacijske preveritve z namenom, da se lokacijska preveritev omogoči. Predstavila je 
pobudo in postopek do sprejetja tega sklepa, ki je predlagan. 
 
 
 
 
Razprava: 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 87 

Na podlagi 131. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17) in 15. 
člena statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16) je Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na  svoji 11. redni seji dne 3. 6. 2020, sprejel Sklep o lokacijski 
preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del 
parcele številka 533/3, k.o. 543 Župetinci v občini Cerkvenjak (ID 1586), v vsebini, 
kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja NE   

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 
Ad 12) Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 

2019. 
 
 
 



 

Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da je poročilo priloženo v gradivu in poudaril, da 
predstavnikov zaradi zagotovitve varnostnih ukrepov za preprečitev širjenja 
koronavirusa nismo povabili na sejo. Člani OS lahko podajo vprašanja, ki jih bomo 
posredovali na Medobčinski inšpektorat in jih zaprosili za pisne odgovore. 
 
 
Razprava: 
V razpravi je sodeloval Andrej Kocbek. 
 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 11. redni seji, 
dne 3. 6. 2020, seznanil s Poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Maribor, za leto 2019, v vsebini kot je predloženo. 
 
 
 
Ad 13) Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 

2019. 
 
 
 
Župan Marjan Žmavc je pojasnil, da je poročilo v gradivu in poudaril, da predstavnikov 
zaradi zagotovitve varnostnih ukrepov za preprečitev širjenja koronavirusa nismo 
povabili na sejo. Člani OS lahko podajo vprašanja, ki jih bomo posredovali na 
Medobčinski inšpektorat in jih zaprosili za pisne odgovore. 
 
 
Razprava: 
V razpravi je sodeloval g. Andrej Kocbek. 
 
 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 11. redni seji, 
dne 3. 6. 2020, seznanil s Pregledom varnostne situacije na območju Občine 
Cerkvenjak v letu 2019, v vsebini kot je predložena. 
 
 
 
 
Ad 14)  Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Župan Marjan Žmavc članom OS predstavi vizualizacijo novega poslovno trgovskega 
objekta v Cerkvenjaku. Seznani s preimenovanjem firme investitorja in s sklenjenim 
dogovorom o najemu prostora za trgovino z Mercatorjem. Predvideva se, da bo objekt 
zgrajen do konca leta 2020. Potekajo tudi dogovori o pridobitvi lekarne Špringer v novi 
objekt v Cerkvenjaku, čakamo še odgovor Lekarniške  zbornice in kasneje soglasje 
Ministrstva za zdravje. 
 



 

Župan Marjan Žmavc povzame realizacijo podanih pobud in vprašanj, zastavljenih na 
10. redni seji in poda pojasnilo glede realizacije projekta RUNE. S strani podjetja 
Eurocon, je bilo zagotovljeno, da bodo projekti zaključeni do poletja, čeprav je bilo 
prvotno dogovorjeno, da bo projektna dokumentacija zaključena že spomladi. V kolikor 
bo izvajalec še naprej neresen, bomo vzpostavili kontakte s Tekomom Slovenija. 
 
Ga. Irena Kozar zastavi vprašanje glede vodovoda v Ivanjskem Vrhu in dopisa, ki so 
ga od Občine Cerkvenjak prejeli krajani Ivanjskega Vrha in del Cogetinc ter kako je s 
priključitvijo gospodinjstva Borko na javno vodovodno omrežje. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da so krajani dobili obvestilo, s katerim so bili obveščeni, da 
se bodo morali priključiti na javno vodovodno omrežje, ker vodno dovoljenje za vaški 
vodovod s strani Direkcije RS za vode ne bo več podaljšano. V dopisu so bili 
predstavljeni tudi stroški priključitve za gospodinjstvo. Priložen je bil tudi dopis s strani 
Direkcije RS za vode, da vodno dovoljenje ne bo več podaljšano, ker je vodovodni 
sistem možno priključiti na javno vodovodno omrežje. S strani vaškega odbora smo 
dobili ugovor na omenjeni dopis, v katerem sporočajo, da ne želijo takšne priključitve 
na obstoječe omrežje in želijo izgradnjo novega vodovodnega sistema.  
V primeru priključitve javnega vodovoda na staro vodovodno omrežje, sta občini 
zavezani, da bosta obstoječi sistem vzdrževali in sanirali. Prednost občanov pri tem je, 
da bodo občani na tem območju upravičeni plačila komunalnega prispevka in bodo 
plačali samo stroške priključka in vodomera. V primeru priključitve vaškega 
vodovodnega sistema na javno vodovodno omrežje, bo možnost priključitve tudi 
gospodinjstva Borko na javni vodovod. Predstavil je tudi odgovornosti, ki jih ima občina 
do tega vodovoda in zahteve inšpekcijskih nadzorov, ki jim je potrebno zadostiti. 
 
G. Andrej Kocbek predlaga, da se v prihodnje v podobnih primerih seznani tudi člane 
Občinskega sveta. 
 
Ga. Simona Firbas pove, da je prejela pripombo glede izbire izvajalcev za čiščenje 
jarka, konkretno za izvajalca Stanka Rokavca in predlaga, da se v prihodnje izbira 
domače izvajalce, če bo mogoče. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da omenjeni domači izvajalec ni mogel zagotoviti odvoza 
materiala, bil pa je tudi dražji od izbranega izvajalca. 
 
Ga. Simona Firbas poda pripombo glede košnje trave, in sicer da se ne kosi povsod 
enake širine. 
 
G. Marko Kocbek pove, da je dogovorjena širina dva reza. Bo preveril pri izvajalcu. 
 
Ga. Simona Firbas prenese informacijo glede ceste v Čagoni - proti Nedeljko Dragu, ki 
je po izjavi g. Nedeljka že bila planirana za asfaltiranje, vendar je bila prestavljena 
zaradi drugih potreb. 
 
G. Marko Kocbek pojasni, da je bilo potrebno zaradi zahtev sosedov narediti meteorno 
kanalizacijo, zato se cesta takrat ni asfaltirala. Pojasni tudi, da cesta še ni bila 
uvrščena v NRP. 
 



 

G. Franc Zorko pohvali izvedena dela vzdrževanja cest, vidi pa se, da ni bilo čistilne 
akcije – rabote. Zahvaljuje se za podani odgovor glede širokopasovnega interneta. 
Opozori, da bi bilo potrebno postaviti koše za smeti ob regionalni cesti in pločnikih. 
Opozori tudi na pripombe občanov glede smeti v centru Cerkvenjaka. Prosi za 
informacijo glede projekta vodovoda Spodnje Podravje. 
 
G. Marjan Žmavc glede projekta celovite obnove vodovodnega sistema Spodnje 
Podravje pojasni, da se je pet občin združilo in odstopilo od pogodbe Celovita obnova 
vodovodnega sistema Spodnje Podravje. Predstavi potek izvedbe projekta in 
pomanjkljivosti oz. nepravilnosti ter nestrinjanja, ki so se dogajale. Pet občin 
(Cerkvenjak, Sv. Andraž v Slov. goricah, Sv. Trojica v Slov. goricah, Trnovska Vas in 
Destrnik) se bo združilo in kandidiralo za druga sredstva. Jutri bo podpisano pismo o 
nameri o sodelovanju teh pet občin in novinarska konferenca. 
 
Mag. Mirko Žmavc glede širokopasovnega interneta poda predlog, da se navežejo stiki 
s ponudniki internetnih storitev za izgradnjo širokopasovnega omrežja in se ne čaka na 
izvedbo projekta RUNE, v izvedbi podjetja Eurocon. Predstavi delovanje internetnih 
omrežjih znotraj šole in vrtca in vpraša kako je s projektom Wi-Fi 4 EU. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da je izvedba Wi-Fi 4EU v teku in se predvideva, da bo 
zaključeno v mesecu juniju. Z brezžičnim omrežjem bo pokrit center, šola in ŠRC.  
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bo sklical sestanek s Telekomom Slovenije glede 
izgradnje širokopasovnega omrežja. 
 
G. Primož Čuček poda predlog, da bi si bolj prizadevali za vzpostavitev brezžičnega 
omrežja. 
 
G. Denis Ploj prenese pohvalo občanov glede dostave zaščitnih mask. Poda predlog 
za izvedbo čistilne akcije oz. rabote, v poletnih mesecih letošnjega leta. Opozori, da je 
v Župetincih potrebno sanirati bankino. Vpraša tudi kdaj bo zaključek izvedbe projekta 
Vitalin in kakšne bodo aktivnosti v času praznovanja občinskega praznika. 
 
Mag. Vito Kraner pove, da bo I.  faza projekta Vitalin zaključena v avgustu (balinišče in 
pomožni objekt). 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da se bodo prireditve ob občinskem prazniku izvedle v 
omejenem obsegu, 21. 6. 2020 bo slavnostna seja Občinskega sveta s podelitvijo 
občinski nagrad in priznanj, maša in krajše druženje ob stojnicah pred občino. 
 
G. Andrej Kocbek seznani prisotne, da je bil sklican sestanek z društvi in da vse 
načrtovane prireditve v celoti ne bodo mogle biti izvedene.  
 
G. Andrej Kocbek zastavi vprašanje glede avtobusne postaje pri Bradač – Dokl in kaj 
bo s stavbo Mercatorja, po selitvi trgovine v nove prostore. Pohvali čistilno akcijo v 
izvedbi Društva Krdebač in poda pobudo za postavitev košev za smeti ob pločnikih. 
Opozori na pomanjkanje parkirišč v centru Cerkvenjaka in nepravilno parkiranje ter 
oznako R na parkirišču, ki jo je potrebno dopolniti s tablo, ki bo označevala, komu je 
parkirišče namenjeno. Poda tudi pobudo za ureditev mulde v Peščenem Vrhu, pri 
vinogradu Zorko. 



 

 
Mag. Vito Kraner predstavi zahteve s strani lastnikov, glede avtobusne postaje pri 
Bradač - Dokl. Pove, da je na to temo z lastnikoma sklicani sestanek za naslednjo 
sredo. 
 
Župan Marjan Žmavc pojasni, da je s strani Mercatorja dobil informacijo, da bodo 
objekt prodali. 
 
G. Primož Čuček poda pobudo za asfaltiranje pohodne poti od granate do AP 
Grabonoški Vrh. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da je to varovalni pas regionalne ceste in bi bil tovrstni 
poseg brez vednosti oz. dovoljenja DRSI nezakonit poseg.  
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bi na tem območju bilo potrebno postaviti varovalno 
ograjo, na kar bomo opozorili DRSI.  
 
Župan Marjan Žmavc povabi prisotne na prireditve, ki se bodo zvrstile ob 22. 
občinskem prazniku.  
 

 

Seja je bila zaključena ob 21.00 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


